
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/05/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Φουντώνει το χρηματιστήριο δικαιωμάτων ενίσχυσης, ενόψει της 
νέας “ΚΑΠ”, με τα σχετικά δικαιώματα να πωλούνται έως και 20% 
πάνω από την τρέχουσα αξία τους»

Κύριε Υπουργέ,

Ένα ιδιότυπο χρηματιστήριο δικαιωμάτων ενίσχυσης έχει στηθεί τα τελευταία χρόνια και
έχει  ενταθεί  φέτος,  καθώς,  πλέον,  υπάρχει  σοβαρή  πιθανότητα,  το  τρέχον  έτος  να
ληφθεί  ως έτος  αναφοράς  για  τον  υπολογισμό της  αξίας  των δικαιωμάτων βασικής
ενίσχυσης, κατά τη νέα «ΚΑΠ», με αποτέλεσμα τα σχετικά δικαιώματα να πωλούνται
έως 20% πάνω από την τρέχουσα αξία τους. Ιδιαίτερο, λέγεται πως είναι το ενδιαφέρον
για δικαιώματα ζωικών ενισχύσεων σε περιοχές με αναπτυγμένη κτηνοτροφία, ενώ, ως
αποτέλεσμα  του  μεγάλου  ενδιαφέροντος,  λέγεται,  πως  παρατηρείται  μετατόπιση
δικαιωμάτων από περιοχή σε περιοχή, όπως για παράδειγμα, από την βόρεια Ελλάδα,
προς  την  Κρήτη,  προς  την  Πελοπόννησο  και  αλλού.  Έχουν  κάνει,  μάλιστα,  την
εμφάνισή τους στην αγορά και άτομα, που λειτουργούν ως μεσάζοντες για την ανωτέρω
διαδικασία, παρέχοντας τις σχετικές υπηρεσίες τους με το αζημίωτο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να μεριμνήσετε, άμεσα και όπως απαιτείται, ξεκαθαρίζοντας, έγκαιρα, το
καθεστώς νομιμότητας, όσον αφορά στα της μεταβίβασης των δικαιωμάτων ενίσχυσης
από τους αγροτοπαραγωγούς;

2.  Ποιοι είναι οι λόγοι που δεν προχωρούν όλες οι αλλαγές που είχαν εξαγγελθεί στα
των μεταβιβάσεων δικαιωμάτων ενίσχυσης, ιδίως, μέσω αποθέματος; 

3.  Γιατί δεν έχουν ξεκινήσει ακόμη οι μεταβιβάσεις δικαιωμάτων ενίσχυσης του έτους
2021;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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